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Als u dit leest, zitten mijn eerste 
honderd dagen als uw voorzitter er 
ruimschoots op. Tijdens de 
ledenvergadering van 13 maart van dit 
jaar mocht ik het stokje overnemen 
van mijn voorganger, Jan Willem van 
Hellemond. Dat zijn grote schoenen 
om te vullen, maar ik ben de uitdaging 
graag aangegaan.

Een sterke ondernemersvereniging is 
belangrijk: als netwerkplatform, als 
plek waar ondernemers ervaring en 
kennis kunnen uitwisselen en als 
spreekbuis van ondernemend 
Barendrecht in de richting van het 
gemeentebestuur en de politiek. Voor 
zo’n club zet ik me graag in.

We zijn een sterke 
ondernemersvereniging. Maar het kan 
altijd beter. Want er zijn nog genoeg 
Barendrechtse ondernemers die onze 
gelederen kunnen versterken maar de 
stap naar het lidmaatschap nog niet 
hebben gezet. Het is een van de zaken 
waarvoor ik mij, samen met het 
bestuur, graag wil inspannen.

Een van de middelen die daarbij 
behulpzaam kunnen zijn, is een 
sterkere zichtbaarheid van onze 
vereniging op de social media-
kanalen. Ondernemers gaan met hun 
tijd mee, dus we moeten hen 
opzoeken op de platforms die hun 
interesse hebben. Wie op dit terrein 
inspirerende ideeën heeft, is van harte 
welkom om daarover eens te sparren.
Naast al die digitale media is er 
natuurlijk ook nog steeds onze mooi 

magazine Impact. Dank aan alle 
adverteerders die dit gewaardeerde 
blad mede in de lucht houden. Papier 
en inkt, mooie verhalen en mooie 
beelden houden hun eigen charme, 
en dat geldt ook voor Impact.

In dit nummer leest u onder meer over 
vader en zoon Van Huizen 
(groenvoorziening). En met Ger Visser 
en Marco Ruit blikken we terug op 35 
jaar Visser&Visser.

Terugblikken doen we ook met Johan 
in ’t Veld, die de ondernemers 
vertegenwoordigt in de stuurgroep 
Dutch Fresh Port. Het kiezen van één 
aansprekende naam voor de agro/vers/
food-bedrijventerreinen in 
Barendrecht en Ridderkerk, nu alweer 
vijf jaar geleden, is een goede greep 
geweest.

We verwelkomen in dit magazine ook 
een nieuw lid: hospice De Reiziger. 
Fondsenwerver Ton Löbker maakt 
graag kennis met u om te vertellen 
wat u voor deze belangrijke 
vrijwilligersinstelling kunt betekenen.
Dit en nog veel meer leest u in dit 
nummer van Impact. 

Ik wens u veel leesplezier. 

Ik wens u allen en al uw dierbaren een 
mooie zomer en een fijne vakantie toe. 
Ik kijk er naar uit u na de zomer weer 
live én gezond te kunnen ontmoeten! 

Koos den Otter

Een sterke ondernemersvereniging

Koos 
Voorzitter

den Otter

Voorwoord
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• Pensioen
• Inkomen
• Vermogen

Ervaar volledigheid;
Typisch Tinke.
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Xander Heijnen en Jan Kees Hage van Nohou 
Consultancy in Barendrecht waren de gastheren bij 
de inloopborrel op 14 februari 2024. Beide heren 
lieten de leden van VBO Fresh Port kennismaken met 
hun bedrijf en de transitie van ‘mens, proces en 
technologie’. Onder meer werd ingegaan op de vraag 
hoe je zorgt voor de juiste balans om een verandering 
succesvol te laten zijn. Na dit gesprek was er een 
gezellige borrel en gelegenheid om na te praten en 
nader kennis te maken.

Nohou is gevestigd op bedrijventerrein Bijdorp en is 
specialist in digitale transitie: van strategie tot en met 
beheer. Het bedrijf levert zelf geen software en kan 
daardoor optreden als onafhankelijk adviseur. Verder 
is Nohou pleitbezorger van een gestructureerde 
aanpak waardoor succes gegarandeerd is.

Vrijdagmiddagborrel
Een nieuw initiatief is de “Vragen staat 
vrij(dagmiddag)borrel”. Die biedt MKB-ondernemers 
de kans om in een ontspannen setting ICT-
uitdagingen en digitale vraagstukken te bespreken 
met de specialisten van Nohou. Volgens het bedrijf is 
de “Vragen staat vrijdagmiddagborrel” meer dan een 
netwerkevenement. Het is een beweging richting 
toekomstbestendig ondernemen.

In 2024 zijn de volgende “Vragen staat 
vrij(dagmiddag)borrels gepland: 19 juli, 20 september, 
18 oktober, 15 november en 20 december. Vanaf 13.30 
uur is men welkom op Bijdorp-Oost 34, Barendrecht. 
Maar online zijn ondernemers welkom. Op het 
aanmeldformulier (te vinden via de LinkedIn-pagina 
van Nohou) kan de wens voor een online sessie 
worden aangegeven.

nohou.info

Borrelen over digitale transitie
Inloopborrel

Ames Auto Casa: Dealer  van  het jaar

Ames Auto Casa: Service Dealer 

van het jaar

Amega Samen Sterk!

DANKZIJ DE INZET VAN ALLE MEDEWERKERS VAN 
AMEGA HEBBEN WE DEZE PRIJZEN IN DE WACHT GESLEEPT 

EN DAAR ZIJN WE ONTZETTEND TROTS OP! 

Ames Bedrijfswagencentrum: 

Salesdealer van het jaar

SAMEN STERK!

Ames Škoda centrum: Dealer van het jaar

vertaalt zich in succes!

 AMEGA SAMEN STERK

www.amega.nl

Meters
Maken
Dat betekent kansen zien, actief zijn in 
een groot netwerk en de juiste match 
maken tussen vraag en aanbod.

Meters maken noemen wij dat. 

  0180 - 43 43 43

Bekijk ons aanbod op vanvliet net

VOOR ELK PROJECT DE JUISTE OPLOSSING.  
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VAN HUIZEN 
GROENVOORZIENING EN DRAINAGE
Vakmanschap in en voor de omgeving

Voor al uw aanleg, onderhoud en renovatie van de groene buitenruimte, 
sportaccomodaties en drainage. 

Onze prioriteiten? Kwaliteit en duurzaamheid. Daarom werken wij met een 
innovatief machinepark en leiden wij onze collega’s op tot professionals in het groen.

www.vanhuizengroen.nl - Voordijk 319 2993BA Barendrecht 

Fortune Coffee regio Rijnmond | rijnmond@fortune.nl | 0180 - 414 203 | fortune.nl

Jouw regionale  
koffieleverancier
Professionele koffieautomaten, koffie en bijbehorende 
ingrediënten voor op het werk. 

l t
bo.

Creatieve strategie
Ontwerp / Uitvoering

Barendrechtse 

ondernemers

Wij zijn jouw partner voor alle creatieve vraagstukken binnen je 
organisatie of bedrijf. Meer informatie vind je op letthebrandout.nl
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Het vinden van een geschikte opvolger is voor 
sommige ondernemers een hele opgave. Maar 
niet bij Van Huizen Groenvoorziening en 
Drainage. Oprichter Jaap van Huizen kon het 
stokje overdragen aan zoon Aart, die in 1978 aan 
de slag ging in het familiebedrijf. En met de 
28-jarige Ard-Jan, sinds 2021 werkzaam voor het 
bedrijf aan de Voordijk, staat de derde generatie 
klaar.

Toch was het geen gespreid bedje voor Ard-Jan. 
Hij koos daar zelf voor. Bijna vier jaar werkte hij 
bij een Sliedrechts bedrijf in dezelfde branche. 
,,Ik raad iedereen die het bedrijf van z’n vader 
gaat overnemen aan om eerst ergens anders te 
werken. Ik ben gewoon collega geweest en 
moest strijden voor m’n plekje. Je ziet dingen 
waar je wat van kunt opsteken. Met die 
ervaringen start je hier toch anders. Ik heb er 
bijna dagelijks nog profijt van.’’

In 1962 startte boerenknecht Jaap van Huizen de 
onderneming. Hij maaide, maakte sloten schoon 
en draineerde voor de gemeente, tuinders en 
het waterschap. Al deze werkzaamheden deed 
hij met de hand. Later ontstond het 
machinepark en groeide het aantal 
opdrachtgevers. De afgelopen jaren bouwde 
zoon Aart het bedrijf uit tot een stabiele club van 
zo’n 35 vaste medewerkers en een ongeveer 
even grote club aan inhuur. Van Huizen levert nu 
diensten in de groenvoorziening, biedt 
oplossingen voor sportvelden en 
recreatiegebieden en verzorgt voorzieningen 

voor de paardensport. Daarnaast is Van Huizen 
expert op het gebied van afwatering en 
drainage.

Risico’s spreiden
De opdrachten komen uit de regio. De 
gemeente Rotterdam is een van de grote 
opdrachtgevers. Van Huizen zoekt niet echt de 
groei. Maar de de bestekken worden steeds 
groter. Meerdere opdrachtgevers helpen om de 
risico’s te spreiden. Want het resultaat van 
aanbestedingen is lang niet altijd voorspelbaar.

Van Huizen heeft verduurzaming hoog in het 
vaandel staan. Aart: ,,Het is een uitdaging om 
zwaar materieel elektrisch te maken, maar wij 
hadden een landelijke primeur met een 
volledige elektrische tractor, die met 130 pk een 
dag kan werken op één acculading. We hebben 
daarvoor zelf een dieseltractor omgebouwd.’’

Bedrijfsschool
Het vinden van vakbekwaam personeel is een 
andere grote uitdaging. Ard-Jan: ,,Daarom willen 
we mensen gaan opleiden in een eigen 
bedrijfsschool. Vmbo-leerlingen kunnen bij ons 
vanaf september een mbo-opleiding volgen. 
Het wordt een soort infraopleiding. De mensen 
die we zoeken hebben vaak een hekel hebben 
aan de schoolbanken maar willen wel heel 
praktisch aan de slag.’’

vanhuizengroen.nl

Van Huizen start eigen bedrijfsschool

Van Huizen is gevestigd tussen de Voordijk en Vaanpak III.

ONDERNEMER IN BEELD Aart en Ard-Jan van Huizen bij hun zelf ontwikkelde elektrische tractor
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Onze Green choice 
selectie

 De juiste keuze voor een 
eerlijke prijs. 

Producten die garant staan 
voor een gezonder en  veilig 

werkklimaat. 
INFO@BAANBREKER.NL
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Vijf jaar 
Dutch Fresh Port: 
een succesverhaal

Nieuw Reijerwaard was destijds in de 
marketingcampagne 
FoodcenterReijerwaard gedoopt. Maar 
een deel van die AGF-wereld in 
Barendrecht en Ridderkerk werd gevormd 
door de bedrijven die hier al jarenlang 
gevestigd zijn. Er zitten hier veel bedrijven 
die tot de top 50 behoren van de agro-
vers-food logistiek in Nederland, goed 
voor een miljardenomzet. De naam Dutch 
Fresh Port dekt beter de lading. ,,Met die 
naam hebben we beslist meer impact. 
Voor marktpartijen, maar zeker ook voor 
de overheden’’, stelt Johan in ’t Veld, die in 
de stuurgroep Dutch Fresh Port de 
ondernemers vertegenwoordigt.

ANWB-BORDEN
Het eerste internationale podium kreeg 
Dutch Fresh Port vijf jaar geleden bij de 
Fruit Logistica in Berlijn. Met het motto 
“Connect to grow” werden de troeven van 

het gebied voor AGF-bedrijven en de 
foodlogistiek onder de aandacht gebracht 
van (potentiële) klanten op deze grote beurs 
voor wereldwijde AGF-handel. Daarna ging 
het snel met de naamsbekendheid. Met als 
een van de hoogtepunten dat de 
bedrijventerreinen nu als Dutch Fresh Port I, 
II en III op de ANWB-borden boven de 
snelweg worden aangegeven.

Een belangrijke aanjager voor het concept 
Dutch Fresh Port waren de infrastructurele 
problemen waarmee alle ondernemers te 
maken hadden. Niet alleen de IJsselmondse 
Knoop, maar ook de interne verbindingen 
op de terreinen. ,,We zijn als geheel nu een 
gerespecteerde gesprekspartner voor de 
provincie en kunnen nu gestructureerd 
sturen op de ontwikkeling van het gebied. 
Dat konden we bij de start niet bevroeden’’, 
aldus Johan.

Gezamenlijk de Barendrechtse en Ridderkerkse AGF-bedrijven en de 

groeimogelijkheden in dit vestigingsgebied sterker op de kaart zetten. 

Met die gedachte werd vijf jaar geleden de merknaam ‘Dutch Fresh Port’ 

gelanceerd. De Ridderkerkse bedrijventerreinen Nieuw Reijerwaard en 

Verenambacht en de Bedrijventerrein Oost en Dierenstein in Barendrecht 

moesten met deze nieuwe branding nationaal en internationaal tot de 

verbeelding gaan spreken.

SUBSIDIESTROOM
In de AGF-sector is samenwerking op 
thema’s als innovatie, duurzaamheid, 
campusvorming, logisitiek en mobiliteit 
van levensbelang. “We mogen elkaars 
concurrent zijn met onze eigen kracht en 
specialisme. Toch red je het niet alleen. 
Onderaan de streep gaat het over 
costleadership en smart logistics en 
daarin past alleen samenwerking.” Die 
samenwerking bracht ook een grote 
subsidiestroom op gang, bijvoorbeeld voor 
de campusontwikkeling, onderzoeken op 
het gebied van mobiliteit en reststromen 
en de reeferhub. ,,Dat is voor honderd 
procent te danken aan de samenwerking 
onder de noemer van Dutch Fresh Port. 
Daardoor konden we ons als grootste 
agf-draaischijf van Europa in de kijker 
spelen bij ministeries, de provincie en 
Rijkswaterstaat.’’ 

Een deel van de infrastructurele 
problemen is inmiddels aangepakt, zoals 
de IJsselmondse Knoop. Maar volgens 
Johan in ’t Veld is er nog veel werk aan de 
winkel. ,,Voordat Nieuw Reijerwaard 
helemaal is volgebouwd, moet er voor de 
ontsluiting van dit gebied nog veel 
gebeuren. We hebben al mooie stappen 
gezet voor een extra oprit naar de A15/A16 
vanuit Nieuw Reijerwaard. Waar vroeger 
gewoon ‘nee’ werd gezegd, gaan de 
instanties er nu naar kijken. Dat is al een 
grote stap voorwaarts.’’

GEBIEDSPERSPECTIEF
Kijkend naar de toekomst is In ’t Veld blij 
met de veel betere samenwerking tussen 
de ondernemers. Nog niet alle doelen van 
Dutch Fresh Port zijn bereikt, maar de 
ontwikkeling naar het meest duurzame 
agf-cluster is onmiskenbaar in gang gezet. 
Met een onlangs ontwikkeld 
‘gebiedsperspectief’ blikt Dutch Fresh 
Port vooruit naar het moment, zo rond 
2040,  dat alles is volgebouwd en 
uitontwikkeld. Wat er is dan aan 
voorzieningen en maatregelen 
noodzakelijk voor een goed functioneren 
van het cluster? 

Dutch Fresh Port kijkt nadrukkelijk ook 
over haar eigen grenzen heen. ,,We volgen 
de bestaande agrologistieke clusters in 
eigen land nauwlettend, maar zeker ook 
die in Europa, om 
ontwikkelingservaringen uit te wisselen. 
En samen met het Havenbedrijf vinden 
we steeds meer synergie in de 
samenwerking. De economische impact 
van dit gebied is zo groot dat het slim is 
om alles integraal aan te pakken.’’

Een stuurgroep geeft richting aan de 
koers die Dutch Fresh Port vaart. Daarin 
zitten bestuurders van Barendrecht, 
Ridderkerk, Rotterdam en de provincie en 
vertegenwoordigers van de ondernemers, 
Johan in ’t Veld en Maarten van Hamburg 
(Bakker Barendrecht).

dutchfreshport.eu
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Achterzeedijk 57 – Unit 66  |  Barendrecht  |  Tel. 0180 61 40 88  |  info@vanhellemondvastgoedbeheer.nl

Op zoek naar bedrijfsruimte?
Informeer naar de verhuur mogelijkheden.

VANHELLEMONDVASTGOEDBEHEER.NL

ACTIERADIUS TOT 548 KM

NU IN ONZE SHOWROOMS

VANAFPRIJS € 77.942

THE i5 TOURING
M SPORT EDITION

DUBBELSTEYN  |  DORDRECHT & NUMANSDORP

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:
LOODGIETERS-

WERKZAAMHEDEN
SANITAIR- 

EN ZINKWERK

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:

LOODGIETERSWERKZAAMHEDEN
SANITAIR- EN ZINKWERK

Achterom 67 – Barendrecht
Tel. 0180 – 613308 b.g.g. 620286

Achterom 67
Barendrecht
Tel. 0180 613308 
b.g.g. 620286

Ruim 
baan 
voor de 
teler.

Eigen.
Wijs.
Samen.

Oxin Growers is een van de grootste 
telerscoöperaties in Nederland met een breed 
assortiment groenten en fruit van topkwaliteit.

Wij waarderen de eigen visie en werkwijze van 
onze leden, bieden ondersteunende diensten 
en staan op de bres voor hun belangen.

oxin-growers.nl

GKB maakt het waar

Elke buitenruimte heeft zijn eigen uitdagingen. Elke organisatie zijn ambities. 
Onze oplossingen zijn daarom ook altijd maatwerk. We maken graag 
een afspraak om te kijken welke ideeën wij hebben bij úw uitdagingen en 
ambities voor de buitenruimte. En hoe we die het beste kunnen uitvoeren.

” Welke uitdagingen uw 
buitenruimte ook heeft, 
wij geloven dat het kan.”

www.gkbgroep.nl

Dingen realiseren doen we net zo graag als 

ze bedenken. Daarom houdt GKB het niet bij 

goede ideeën. We voeren ze ook uit. Grondig, 

professioneel en effi ciënt. Op de manier die 

ons familiebedrijf al drie generaties kenmerkt: 

met volle inzet en toewijding. Daarbij vinden 

we vertrouwen en een goede relatie net zo 

belangrijk als onze ervaring en kennis.

Benieuwd naar ons werk?

Kijk op www.gkbgroep.nl
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Ton Löbker (62, oud-ceo van Compacon) is 
toegetreden tot het zevenkoppige bestuur. 
,,We hopen langdurige partnerschappen tussen 
ondernemend Barendrecht en het hospice te kunnen 
realiseren’’, aldus de fondsenwerver van de stichting.

Hospice De Reiziger is een ‘bijna-thuis-huis’ voor voor 
mensen in de laatste fase van hun leven. De meeste 
mensen blijven het liefst thuis in hun vertrouwde 
omgeving. Als dit niet mogelijk is, dan kan opname 
in het hospice uitkomst bieden. Met een opname in 
een hospice houdt het leven niet direct op. De laatste 
reis van enkele maanden kan vol betekenis zijn. De 
drie betaalde medewerkers (1,5 fte) en ongeveer 130 
vrijwilligers doen hun uiterste best voor het welzijn 
van de gasten, die uit de wijde omgeving komen. 
Professionals van Laurens leveren zorg. De dierbaren 
van de gasten worden daardoor ontzorgd.

Op 8 juli 2016 opende Hospice De Reiziger zijn 
deuren. Sindsdien heeft het hospice, gevestigd 
in een prachtige boerderij aan de Voordijk, zijn 
bestaansrecht meer dan bewezen. De zes plekken 
zijn permanent bezet. Niet voor niets heeft onder 
anderen oud-burgemeester Jan van Belzen zijn naam 
verbonden aan het comité van aanbeveling.

Ton Löbker heeft al heel lang een gevoel bij het 
hospice. ,,Rond de opening acht jaar geleden hebben 

we met alle mensen van Compacon hier twee keer 
vrijwilligerswerk gedaan, in het kader van onze 
goededoelendag. Toen ik later de vacature voor een 
bestuurslid zag, dacht ik: daar wil ik wel een bijdrage 
aan leveren als fondsenwerver.’’

Het hospice draait op subsidies van het Minister 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de eigen 
bijdrage van de gasten. Maar voor een sluitende 
exploitatie zijn donaties en giften onmisbaar. Het 
gaat dan om 50.000 tot 60.000 euro per jaar. Ook 
bijdragen in natura zijn meer dan welkom. Via die 
route liggen er bijvoorbeeld zonnepanelen op het 
dak. Ook door de inzet van de vrijwilligers worden 
heel veel kosten bespaard.

Ton Löbker kijkt uit naar de ontmoetingen met 
de leden van VBO Fresh Port. ,,We vertellen de 
Barendrechtse ondernemers graag over dit prachtige 
hospice. Ondernemers kunnen voor een bedrag per 
jaar een bronzen, zilveren of gouden partnership 
met het hospice aangaan. Daarmee kan een bedrijf 
ook zijn maatschappelijke betrokkenheid etaleren.’’ 
Ondernemers die daar nu al meer over willen 
weten, kunnen mailen naar 
fondsenwerving@hospicedereiziger.com of 
bellen met Ton, 06-53906744.

hospicedereiziger.com

Stichting Hospice De Reiziger

Hospice De Reiziger 
zoekt partners bij 
ondernemers

Stichting Hospice De Reiziger is lid geworden van VBO Fresh Port. Niet omdat het een bedrijf 

is. Wel omdat het hospice graag connectie wil maken met de Barendrechtse ondernemers.
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Tielseweg 20
2994 LG Barendrecht

0180 785137

Ervaar de passie….
Een heerlijk belegd broodje, een smakelijk en verrassend 
borrelhapje met een voortreffelijke wijn tijdens uw receptie 
of een compleet verzorgd bedrijfsevenement. Het maakt 
ons niet uit, wij verzorgen het voor u met passie en laten uw 
smaakpapillen genieten van wat wij u bieden. Wij leveren 
maatwerk en laten u ervaren hoe wij de liefde voor ons vak 
uitoefenen, ongeacht uw budget.
Uw wensen zijn onze zorg

info@panita-catering.nl
www.panita-catering.nl

010-432 01 22 | info@cazdak.nl | www.cazdak.nl

“Kwaliteit is de 
       basis van succes”

Cazdak - Advertentie - Halve Pagina.indd   1Cazdak - Advertentie - Halve Pagina.indd   1 21/11/202347   14:3821/11/202347   14:38

Gemeenten ontvangen vaak ruim zestig 
procent van hun begroting van het 
rijk. En worden daar komende jaren 
flink op gekort. Dit geldt voor vrijwel 
alle gemeenten in Nederland, dus ook 
voor Barendrecht. En dat gaat iedereen 
voelen, ook jullie als ondernemers. 
Lastenverzwaringen en stevige 
bezuinigingen lijken op dit moment 
onafwendbaar.  

Het nieuwe regeerakkoord bevat ook 
genoeg interessante onderwerpen die er 
lokaal toe doen: De verplichte overstap 
van een CV naar een warmtepomp is 
van de baan. Er ligt een stevig pakket 
voor asiel en migratie. Reguliere en 
crisisopvang kostten gemeenten 
de laatste jaren veel tijd en inzet. 
Woningbouw krijgt een impuls, met 
normen voor het aandeel betaalbare 
woningen. Dat sluit mooi aan op wat 
we in Barendrecht al doen: betaalbaar 
bouwen en voorrang geven aan mensen 
die hier wonen en werken. Daar gaan 
we dus vol mee door. Het betekent meer 
kans op een nieuwe woning voor jullie 
werknemers!

Naast het hoofdlijnenakkoord zijn 
er nog een aantal andere zakelijke 
ontwikkelingen binnen Barendrecht. Ik 
ben blij dat de Bedrijveninvesteringszone 
(BIZ) Dierenstein voor vijf jaar 
verlengd is. Ik zie ernaar uit om met 
de georganiseerde ondernemers daar 
samen te werken aan de kwaliteit van 
de omgeving! De voorzittersfunctie is 
overigens nog vacant. Iets voor één van 
u? 

Ook ben ik blij te kunnen melden dat we 
grote stappen zetten op het gebied van 
handhaving. De afgelopen jaren hadden 
we dit matig georganiseerd. Maar 
inmiddels hebben we weer een eigen 
Barendrechtse organisatie, goede leiding 
en goede mensen. We intensiveren de 
komende tijd controles op o.a. Bijdorp, 
Vaanpark 4 en BT-Oost. Er zijn inmiddels 
zes nieuwe boa’s aangenomen en er 
is een extra wijkagent gestart die zich 
volledig richt op onze bedrijventerreinen.

De bouw van de Stationstuinen is 
spannend. Zeker ook voor bedrijven 
in het plangebied en daarbuiten. Met 
enkele van hen voeren we gesprekken. 
Een aantal kon of kan verplaatsen naar 
Nieuw Reijerwaard. Ook ontwikkelen 
we nieuwe bouwgrond aan beide zijden 
van restaurant De Beren. Hier komen 
meerdere bedrijfskavels en we geven 
voorrang aan bedrijven die moeten 
verplaatsen vanwege de Stationstuinen.

De zomer komt er weer aan. Met hopelijk 
beter weer dan in het voorjaar. Dat gun 
ik alle terrassen in ons mooie dorp. Voor 
de ene ondernemer is de zomer een 
piekmoment, voor de ander een periode 
van wat meer rust en ontspanning. 
Wat het ook is voor u, de gemeente 
Barendrecht wenst u een fijne zomer!

Het nieuwe kabinet moet nog aantreden 
maar als Barendrechts college zijn we 
op de helft van onze bestuursperiode. 
Tijd om kritisch te kijken naar onze 
voortgang en uitdagingen maar ook om 
de geboekte successen te markeren. 
Naast ons eigen meerjarenprogramma 
is ook het nieuwe hoofdlijnenakkoord 
van grote invloed op de toekomstige 
plannen van ons werelddorp. 

Beste 
Barendrechtse 
ondernemers,

Lennart van der Linden, wethouder
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Krommeweg 1 • 2988 CB Ridderkerk • www.hotelridderkerk.nl

Gastvrijheid. Van nature verweven met het Van der Valk DNA. Het vormt 

de basis van ons hotel. Met een gemotiveerd team staan we klaar. 

We leggen verbindingen en brengen mensen bij elkaar. Als partner voor 

sportclubs en het bedrijfsleven. Dat maakt onze omgeving dynamisch en 

interessant. Het geeft ons energie en dat delen we graag. 

Met liefde voor ons vak en met passie voor alles wat we doen maken wij 

het verschil. Daarom voelen onze gasten zich thuis in Hotel Ridderkerk.

VACATURE?
Of lokale bekendheid

Weten wat uw investering is? 
Vraag binnen 1 minuut uw 
mediavoorstel aan door de 
QR-code te scannen of ga 
naar www.barlokalemedia.nl/
mediavoorstel-aanvragen

MAAK DAN GEBRUIK VAN ONS LOKALE OF REGIONALE BEREIK!

• KOPEN
• VERKOPEN
• TAXATIES
• VERKOOPSTYLING

078 - 202 10 20
WWW.INTRAHUIS.NL

BEL ONS VOOR EEN 
GEHEEL VRIJBLIJVENDE AFSPRAAK!

WIL JE ECHT 
IMPACT MAKEN OP 
DE WONINGMARKT? 

 

MASTENBROEK 
UITVAARTVERZORGING 

 

Eerste Barendrechtseweg 180-b 
2992 BS  Barendrecht 
www.mastenbroekuitvaart.nl 

0180 723204 
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‘Platform voor 
ondernemerschap’

35-jarig Visser & Visser creëert

Gastspreker was oud-premier Jan Peter 
Balkenende. Hij sprak over visie en leiderschap. 
De grondleggers van het bedrijf, Ger Visser en 
Steef Visser (geen familie van elkaar), werden 
bedankt voor hun visionaire leiderschap en 
vastberadenheid.

In de afgelopen 35 jaar heeft Visser & Visser een 
duidelijke strategie ontwikkeld. Het gaat niet 
alleen om de cijfers of het bieden van diensten, 
maar ook om het creëren van een omgeving 
waarin niet alleen de onderneming, maar ook de 
ondernemer kan groeien: een platform voor 
ondernemerschap. Cijfers zijn de bron van 
inzicht, maar Visser & Visser wil dat verbreden en 
aanvullen met programma’s voor persoonlijk 
leiderschap, teamsontwikkeling en 
organisatiestrategie. Daarom introduceert het 
kantoor ook een Visser & Visser Academy, 
speciaal voor klanten. Deze academy biedt 
trainingen, cursussen, workshops en andere 
vormen van lesmateriaal en inspiratie. Ook bij 
bedrijfsopvolging steekt Visser & Visser de 
helpende hand uit. 

Vertrouwen
Ger en Steef Visser begonnen op 1 april 1989 met 
Visser & Visser. Het kantoor waar ze destijds 
werkten, fuseerde met een ander kantoor. 
Daardoor ontstond een schaalgrootte waarbij de 
twee zich niet meer prettig voelden. ,,We 
begonnen samen als registeraccountant in 

Charlois, met heel veel ambitie, weinig geld en 
weinig klanten’’, lacht Ger Visser. Inmiddels is het 
initiatief van toen uitgegroeid tot een kantoor 
met 16 locaties en ruim vijfhonderd 
medewerkers. ,,We zijn gegroeid, maar wat blijft 
is wat ons kenmerkt: naast kunde en 
professionaliteit ook het vertrouwen in elkaar, 
onderling en in relatie tot de klant. We hebben 
onze mensen altijd het vertrouwen gegeven dat 
ze het kunnen. Het is heel mooi als je mensen 
daardoor ziet groeien.’’

Toen het kantoor in Barendrecht wel erg groot 
werd, ging Visser & Visser aan ‘celdeling’ doen. 
Zo ontstonden de andere kantoren in het land, 
te beginnen met Middelharnis, Gouda en 
Oud-Beijerland. Ook het aantal vennoten 
groeide, tot de vijftien die er nu, anno 2024, zijn.

,,Wat voor mij altijd een plus is geweest, dat we 
mochten bouwen aan een onderneming, naast 
het uitoefenen van ons vak. Echt ondernemer 
zijn. Ook ervaren dat het soms niet lekker ging. 
En je kunt wel groeien maar je moet dan ook 
gaan organiseren. Op enig moment heb je een 
HR-afdeling nodig, of een controller. Dat zijn ook 
momenten van loslaten, een echte uitdaging 
voor ondernemers.’’

Op 11 april vierde Visser & Visser het 35-jarig bestaan. In het Concertgebouw in 

Amsterdam stond het bedrijf met medewerkers, familie en klanten stil bij het verleden 

en de toekomst van het accountants- en advieskantoor.

“We hebben onze mensen altijd het 
vertrouwen gegeven dat ze het kunnen”

Lees verder op pagina 26
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De Bondt en Ikea winnaars

De jury kende een prijs toe aan een klein en een 
groot bedrijf. De prijs in de kleine categorie ging 
naar Peter de Bondt van De Bondt Grafimedia 
Communicatie. De andere prijs ging naar 
Panagiotis Thanasoulas, de marktmanager van Ikea.

Volgens de jury zijn Peter de Bondt en zijn team van 
De Bondt Grafimedia Communicatie een 
inspiratiebron voor andere Barendrechtse 
ondernemers op het gebied van MVO. ,,Ze zetten 
zich in voor People, Planet en Profit op een 
professionele manier. Peter is een sociale werkgever 
die kwetsbare mensen een veilige werkplek geeft. 
Het bedrijf is een koploper in het gebruik van 
groene grondstoffen met de juiste certificaten. 
Zo heeft De Bondt zich onderscheiden als een 
sociaal en groen communicatiebedrijf dat financieel 
gezond is.”

Over Pangiotis Thanasoulas van Ikea zei de jury: “Hij 
benut zijn ondernemerschap om binnen de 
richtlijnen van de IKEA-formule zijn eigen stempel 
te drukken. Pangiotis blinkt uit in het bieden van 
werk- en leerplekken met begeleiding en werkt 
samen met maatschappelijke partners. Daarnaast is 
de circulaire keten gesloten: klanten kunnen hun 
oude meubels inleveren voor hergebruik of 
recycling. Pangiotis combineert zijn rol als 
Barendrechtse ondernemer met zijn betrokkenheid 
bij een wereldwijde organisatie om zo een positieve 
bijdrage te leveren aan Barendrecht.”

De prachtige awards - kunstobjecten gemaakt door 
kunstenaars van Kunstexpress Humanitas DMH – 
werden uitgereikt door burgemeester Ronald 
Schneider.

barendrechtseuitdaging.nl/barendrechts-mvo-award/
kunstexpressbarendrecht.nl

MVO-awardsOp 5 maart 2024 werden in het gemeentehuis 

de MVO-Awards uitgereikt, de prijzen voor 

Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (MVO).

Jan Peter Balkenende sprak in het Concertgebouw op het feest van Visser & Visser.

Opvolger
Ger Visser heeft inmiddels wat afstand 
genomen van zijn bedrijf. Hij heeft z’n 
aandelen ingeleverd, maar blijft als founder 
wel betrokken bij Visser & Visser.
Marco Ruit is drie jaar geleden zijn opvolger 
geworden als leider van het kantoor in 
Barendrecht. Marco: ,,Ik werk hier nu 26 jaar, 
ben ooit door Ger aangenomen. Eerder ook 
gewerkt aan de opbouw van onze kantoren 
in Gouda en Dordrecht. Zo’n 6 jaar jaar 
geleden weer teruggekomen op kantoor 
Barendrecht. Het mooie van Visser & Visser is 
dat elke collega rondom onze klanten staat. 
Ook is er een goede samenwerking tussen 
de kantoren van Visser & Visser. We wisselen 
ook expertise uit. Dit allemaal om onze 
klanten een optimale dienstverlening te 
bieden. ’’

visser-visser.nl

Vervolg van pagina 25

 

 
Goed beschermd, 

Werkt beter. 

 

 

 

 

Voor al uw Persoonlijke Bescherming  
en Veiligheidsmaterialen. 

 

 

CoolegemVeiligheid.nl   
Euroweg 12 Ridderkerk 
info@coolegem.nl 

VRAAG NAAR 
DE ADVERTENTIE 
MOGELIJKHEDEN:
JOLANDA@LETTHEBRANDOUT.NL

IMPACT
Adverteren met 

IMIM
P

A
C

T1 | 2024

MAGAZINE
VERENIGING

BARENDRECHTSE
ONDERNEMERS

FRESH PORT

VBOFRESHPORT.NL

TERUGBLIK

Escape Island 
Biesbosch
Ledenbijeenkomsten

Hospice 
De Reiziger

Vijf jaar 
Dutch Fresh 
Port

ONDERNEMER IN BEELD
Van Huizen
Visser & Visser

KOOS DEN OTTER

Nieuwe voorzitter 
VBO Fresh Port

26 27



&Park Barendrecht • 1e Barendrechtseweg 76-80 • 2992 XC Barendrecht
Telefoon 0180 - 695 115 • Telefax 0180 - 695 110 • E-mail info@vdladvocaten.nl

www.vdladvocaten.nl

> G R O N D W E R K E N
> R I O L E R I N G E N
> W E G E N B O U W
> B E S T R A T I N G E N

INFRA HOLLAND  •  Achterzeedijk 57 unit 7  •  2992 SB  Barendrecht
0180 - 629111  •  INFRAHOLLAND.NL

In de huidige dynamische arbeidsmarkt zoeken veel ondernemers 
naar mogelijkheden om medewerkers aan hun organisatie te binden.

Eén van de mogelijkheden om dit te bereiken zijn medewerkersparticipaties.

Medewerkersparticipaties zijn op diverse manieren in te richten.
Het maakt u aantrekkelijker als werkgever, zowel voor huidige als nieuwe medewerkers.

Bent u benieuwd naar de mogelijkheden? Groenewegen & Lukaart denkt graag met u mee.  
Neem vrijblijvend contact met ons op voor een kennismaking.

Hoe kan ik medewerkers binden aan mijn bedrijf?

Escudostraat 37, Barendrecht   |   010 – 522 68 00   |   info@groenewegen-lukaart.nl   |   www.groenewegen-lukaart.nl

Vertrouw op Groenewegen & Lukaart

Vergroot betrokkenheid door medewerkersparticipatie
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met nieuwe 
burgemeester
en vertrekkende 
voorzitter

NIEUWJAAR
Op woensdag 10 januari kwamen de 

leden van VBO Fresh Port bijeen in het 

gemeentehuis van Barendrecht. 

Dat is traditiegetrouw de gastvrije plek 

voor de jaarlijkse nieuwjaarsontmoeting.

Burgemeester Ronald Schneider

Bijzonder was dat voor de eerste keer de nieuwe 
burgemeester van Barendrecht Ronald 
Schneider aanwezig was. En Jan Willem van 
Hellemond maakte van de gelegenheid gebruik 
om aan te kondigen dat hij na tien jaar stopt 
als voorzitter van de ondernemersvereniging.

Burgemeester Ronald Schneider blikte terug op 
waarmee de gemeente Barendrecht allemaal 
bezig is geweest en nog bezig gaat. Zoals het 
project Stationstuinen en de inzet om 
ondermijning tegen te gaan. In het nieuwe jaar 
komen er preventieve acties tegen 
drugslaboratoria en er komt extra 
cameratoezicht en meer handhaving op straat.

“Mbo-opleiding 
zorgt voor
extra verbinding 
tussen overheid,
onderwijs en 
ondernemers”
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BAR-ORGANISATIE
De gemeente is het nieuwe jaar begonnen met 
een eigen ambtelijke organisatie, nadat op 
initiatief van Barendrecht de in 2014 gestarte 
BAR-organisatie grotendeels is ontmanteld. 
Volgens de burgemeester kan hiermee de 
dienstverlening aan inwoners en ondernemers 
verder worden verbeterd.

Burgemeester Schneider is blij dat Barendrecht 
er een mbo-opleiding bij heeft gekregen. In het 
kader van de campusontwikkeling op Dutch 
Fresh Port vestigde Lentiz Onderwijsgroep een 
mbo-opleiding in een kantoorpand aan de 
Gebroken Meeldijk. ,,Dit zorgt voor extra 
verbinding tussen overheid, onderwijs en 
ondernemers.’’

OORLOGEN
Voorzitter Jan Willem Hellemond sprak over 
zorgelijke ontwikkelingen in de wereld, met 
oorlogen in onder andere Oekraïne en tussen 
Israël en de Palestijnen. Ontwikkelingen met 
mondiale effecten. Toch gaat het met de 
Nederlandse economie helemaal niet zo slecht. 
De inflatie en werkloosheid daalden, de 
economie groeide. ,,Wat wel gestegen is, en daar 
hebben wij als ondernemers natuurlijk ook mee 
te maken, is de sterke stijging van de lonen. De 
sterkste stijging in de afgelopen veertig jaar.’’

Voor VBO Fresh Port was 2023 het jaar waarin de 
ondernemersvereniging eindelijk haar 35-jarig 
bestaan kon vieren. In Noordwijk stapten we in 
nostaligsche Volkswagenbusjes voor een leuke 
puzzelrit onder fantastische 
weersomstandigheden. ,,Het werd een leuke 
dag, maar ook een met een zwart randje. Jos 
Wesdijk, de redacteur en fotograaf van ons blad 
Impact, kreeg te horen dat zijn zoon Arend een 
einde aan zijn leven had gemaakt. Het was een 
mokerslag voor Jos, maar ook op ons maakte dit 
grote indruk, dat spreekt vanzelf.’’

Jan Willem blikte terug op de mooie 
bijeenkomsten en activiteiten in 2023. ,,We zagen 
ook hoe de gemeente Barendrecht werk wil 
maken van lokale inkoop. Het kan altijd beter, 
maar de goede wil is er in ieder geval. Goed om 
te zien.’’ Een andere belangrijke gebeurtenis was 
de opening van de IJsselmondse Knoop worden 
geopend. ,,Een belangrijk onderdeel van de 
bereikbaarheid van onze bedrijfsterreinen, zowel 
in Barendrecht als bij onze buren in Ridderkerk.’’

“We zagen hoe 
Barendrecht
werk wil maken
van lokale 
inkoop”
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Located at       Dutch Fresh Port

Quooker
Het bedrijf achter de 
kokendwaterkraan komt over van 
de Staalstraat in Ridderkerk.

A.F.L. Barendrecht
Een modern warehouse 
voor dit Barendechtse 
transportbedrijf. 

Progam
Met de komst van de bedrijfsunits 
van Progam kunnen ook kleinere 
AGF-bedrijven zich vestigen.

Van der Heiden Systems
Een gloednieuw onderkomen 
voor deze producent van opslag-
kamers voor (tropisch) fruit.

Jimmy’s
Het familiebedrijf, gespecialiseerd 
in popcorn, opent medio dit jaar 
haar nieuwe deuren.

Rungis
De groente- en fruitspecialist 
verhuist in 2026 naar Nieuw 
Reijerwaard.

R&M Forwarding
Het tweede project op Nieuw 
Reijerwaard van deze transporteur 
van groente en fruit.

In het afgelopen half jaar hebben maar liefst 
7 nieuwe bedrijven zich er gevestigd:

EEN DUURZAME PLEK 
VOOR IEDEREEN
Nieuw Reijerwaard ontwikkelt zich naar het meest duurzame 
agro/vers/food-logistieke bedrijventerrein van Europa.
Het is een plek waar het goed toeven is voor iedereen: 
ondernemers, medewerkers, omwonenden en 
weggebruikers.

schildersbedrijfnieuwewaterweg.nl

Hoogwaardig
schilderwerk

Schildersbedrijf
Nieuwe Waterweg B.V.
010 429 24 20

Voor al uw:
• Buitenschilderwerk
• Binnenschilderwerk
• Wandafwerking
• Beglazing
• Metaalconservering
• Houtrotreparatie

Nieuwe Luxor theater - Rotterdam

Iets te vieren? Eerste paal, 
teamuitje, opening 
of jubileum...?

Wij denken graag met u mee, van concept tot uitvoering!

010 - 205 40 30 | rotterdambusinessevents.nl
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Middagje 
overleven 
in de 
Biesbosch

Buitenactiviteit
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“Het draaide 
allemaal om 
samenwerken, 
presteren onder 
tijdsdruk, maar 
ook samen 
plezier maken”

Voor de jaarlijkse buitenactiviteit van VBO Fresh 
Port moesten de deelnemers de provincie uit. In 
het Noord-Brabantse Hank, vlakbij de Biesbosch, 
wachtte de ondernemers een uitdagend 
programma.

In twee teams werden de VBO’ers als 
griendwerkers gedropt op het Escape Island 
Biesbosch. Eénmaal daar aangekomen ging de 
brug omhoog en moesten allerlei opdrachten 
worden uitgevoerd. Het draaide allemaal om 
samenwerken, presteren onder tijdsdruk, maar ook 
samen plezier maken.

Na het eiland volgden nog enkele opdrachten 
waarbij de handen flink uit de mouwen moesten 
worden gestoken. Ook werd de kennis van de 
ondernemers over de historie van de Biesbosch en 
de rol van dit gebied in de Tweede Wereldoorlog 
getest.
 
Na alle inspanningen werd de regenachtige dag 
afgesloten met een luxe (overdekte) barbecue.



Zakendoen?

Borsboom & Hamm advocaten
Weena 614, 3012 CN Rotterdam
Postbus 293, 3000 AG Rotterdam
T 010 - 201 29 39
E info@borsboomhamm.nl
www.borsboomhamm.nl

Zaken doen?

Bijdorpplein 41 | 2992 LB Barendrecht  
(0180) 556 735 | info@notbar.nl | notbar.nl

Full service. Praktisch. En persoonlijk.

Omdat je niet elke 
dag bij de notaris zit. 
Daar teken je voor.

Ruim honderd jaar geleden begonnen met paard 
en wagen in Barendrecht, nu houden we dag in, 

dag uit met ruim 500 wagens en 850 chauffeurs de 
voorraad van vele ketens en bedrijven in heel 

Nederland op peil.

Nederland heeft voor 
ons geen geheimen.

Wij zijn euser.

Koninklijke Euser B.V.  Ebweg 7, Barendrecht | T: +31 (0)180 617200 | info@euser.nl | euser.nl40



Citysteward      |      Jettie Medema      |      06 - 51 76 52 24      |      jettie@citysteward.nl

Soms hebben mensen een klein zetje nodig. 
Of net een ander inzicht. ‘n Beetje ondersteuning 
of de juiste tone. 
Citysteward biedt werkzoekenden ondersteuning, 
om ze daarna klaar te stomen voor uw organisatie 
en verder te helpen.
 
Heeft u vacatures in de BAR-regio of Rotterdam? 
Meld ze dan aan. 

Met elkaar maken we de toekomst!

Je t huis voelen.
Daar dragen wij al vele jaren graag aan bij.

den Otter VERHUIZINGEN den-otter.nl

Daar dragen wij al vele jaren graag aan bij.Daar dragen wij al vele jaren graag aan bij.

‘We blijven met 
Barendrecht 
verbonden’

Handelsbanken verhuisd naar Dordrecht

ADVERTORIAL  •  HANDELSBANKEN

In maart van dit jaar verhuisde het 
Handelsbanken-kantoor Rijnmond-Zuid van 
Barendrecht naar de Johan de Wittstraat in 
Dordrecht. De bank was sinds 2014 gevestigd 
aan de Augustapolder, maar door de groei van 
het klantenbestand werd de ruimte daar te klein.

,,Aan het werkgebied is niets veranderd’’, zegt 
Hidde van der Wind (50), sinds 1 januari 2023 
kantoordirecteur. ,,We blijven met Barendrecht, 
Ridderkerk en Albrandswaard verbonden en 
we blijven ook gewoon lid van VBO Fresh 
Port’’, voegt hij er aan toe. ,,We begonnen in 
Barendrecht met vier medewerkers, nu zijn dat 
er acht.’’

Dat werkgebied, aan de zuidkant van 
Rotterdam, strekt zich uit van Oostvoorne en de 
Zuid-Hollandse Eilanden tot de Drechtsteden 
en Gorinchem. Kantoor Rijnmond-Zuid is een 
van de 27 kantoren die Handelsbanken heeft 
geopend sinds de komst naar Nederland in 
2002. Het hoofdkantoor staat in Amsterdam.

Relatiebank
Handelsbanken werd in 1871 opgericht in Zweden. Het is 
een persoonlijke relatiebank voor particulieren, ondernemers 
en vastgoedbedrijven. De bank is sterk in hypotheken, 
vastgoedfinancieringen, spaaroplossingen (inclusief deposito’s) en 
vermogensbeheer. Maatwerk, hoge servicekwaliteit en een persoonlijke 
aanpak kenmerken de dienstverlening. Handelsbanken is een bank met 
een sterk gedecentraliseerde en kostenefficiënte manier van werken. 
,,Ons kantoor kan, dicht bij de klant, veel beslissingen zelf nemen.’’

Een duurzame relatie met klanten en direct persoonlijk contact staan 
hierbij voorop. ,,Ik ken zelf zo’n negentig procent van de klanten. En die 
klanten hebben onze 06-nummers’’, onderstreept Hidde dat laatste. ,,De 
grootbanken worden steeds digitaler. Daardoor ontstond vanzelf meer 
ruimte voor onze ‘ouderwetse’ aanpak.’’ Die benadering betaalt zich al 
jaren uit. ,,Onze klanten zijn tevreden en dat vertellen ze graag door. We 
maken nauwelijks reclame, en toch weten de mensen ons te vinden.’’

Stresstest
Handelsbanken doet het goed in de stresstest voor financiële 
instellingen. Met een goede kapitaalpositie, een laag risicoprofiel en 
een sterke internationale kredietwaardering behoort Handelsbanken 
tot tot de meest solide banken van Europa. ,,We hebben in tijden van 
crisis nog nooit staatssteun nodig gehad’’, zegt Hidde. De kantoren 
verstrekken alleen financieringen die verantwoord zijn voor de klant én 
de bank. Daarnaast zijn vastgestelde budgetten, verkoopdoelstellingen 
of bonussen niet aan de orde. ,,Ons succes meten we af aan 
klanttevredenheid, kostenefficiëntie en winstgevendheid.’’

“Ik ken zelf zo’n 

negentig procent 

van de klanten. 

En die klanten 

hebben onze 

06-nummers”
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Het werd een bijzondere vergadering, 
want op de agenda stond onder meer 
het afscheid van Jan Willem van 
Hellemond, die tien jaar het 
voorzitterschap vervulde. De 
ledenvergadering benoemde Koos 
den Otter als zijn opvolger. 

Ook Daniëlle de Wilde en Khalid 
Kassrioui namen afscheid als 
bestuurslid. Jolanda van Zijderveld 
werd herkozen als lid van het bestuur.

De begroting voor 2024 werd 
ongewijzigd vastgesteld.

MET 
VOORZITTERS
WISSEL

LEDENVERGADERING

Op woesdag 13 maart 2024 kwamen de leden van VBO Fresh Port 

bijeen voor de jaarlijkse ledenvergadering.
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Ook wethouder Lennart van der Linden 
had lovende woorden voor Van Hellemond, 

een ‘martante, stevige en betrokken voorzitter’.

ECHTE VERBINDER
Jan Willem van Hellemond werd 
namens de vereniging toegesproken 
door John Breedveld, die een 
‘flamboyante voorzitter’ zag 
vertrekken. ,,Je hebt een sfeer 
gecreëerd waarin alle bestuursleden 
het leuk bleven vinden zich in te 
zetten voor de vereniging, ook in tijden 
dat het wat minder gaat’’, 
complimenteerde Breedveld de 
vertrekkende preses. ,,Onze vereniging 
heeft veel aan je te danken. Ik kan je 
beschrijven met de woorden 
punctueel, inventief, gedreven en een 
echte verbinder. Wat niet zo makkelijk 
zichtbaar was is dat je de vereniging 
hebt vertegenwoordigd in een aantal 
gremia. Zoals de stichting voor de 
beveiliging van de bedrijventerreinen, 
de stichting Onderwijs en 
Bedrijfsleven en de Energieke Regio.’’ 
Het elan dat van Van Hellemond 
meebracht zorgde er voor dat het 
ledenaantal de grens van 200 
passeerde. Hij gaf met onder meer 
decemberontbijten en 
buitenactiviteiten het netwerken een 
extra aantrekkelijk podium.

MEGALOMAAN
Ook wethouder Lennart van der 
Linden had lovende woorden voor Van 
Hellemond, een ‘martante, stevige en 
betrokken voorzitter.’’ ,,Mede dankzij 
hem vinden ondernemers gehoor bij 
het gemeentebestuur.’’ Van der 
Linden noemde verder de inzet van 
Van Hellemond voor de relatie tussen 
bedrijfsleven en onderwijs, voor de 
duurzaamheidskring, voor lokale 
inkoop en voor de ontwikkelingen in 
Nieuw Reijerwaard (die de partij van 
de wethouder ten onrechte als 
‘megalomaan en risicovol’ 
bestempelde).

Op zijn beurt bedankte Jan Willem van 
Hellemond voor de mooie tijd die hij 
als voorzitter heeft meegemaakt. ,,Het 
was een geweldig avontuur waarin ik 
veel heb geleerd. Ik heb met al mijn 
energie geprobeerd ondernemers 
bijelkaar te brengen en te houden. Het 
was leuk en een eer om samen te 
werken met mijn medebestuursleden.’’

FALENDE AFSCHRIKKING
Na het smakelijke buffet en de formele ledenvergadering 
was de microfoon voor Pieter Cobelens, voormalig Directeur 
Militaire Inlichtingen en Veiligheidsdienst. Hij gaf een 
boeiend inkijkje in de wereld van de veiligheidsdiensten in 
een wereld met oorlogen en oorlogsdreiging: ,,Oorlog is het 
gevolg van falende afschrikking.’’

Cobelens was als Directeur Operaties van de Nederlandse 
krijgsmacht verantwoordelijk voor het Nederlandse 
optreden in Irak en Afghanistan. In zijn laatste functie bij 
Defensie transformeerde hij als directeur de Militaire 
Inlichtingen en Veiligheidsdienst in een moderne dienst die 
door de bondgenoten als belangrijke speler wordt 
beschouwd. Nadat hij zijn dienst heeft verlaten is hij verder 
gegaan met zijn persoonlijke missie: Nederland 
cybertechnisch veilig krijgen op eigen ‘Nederlandse’ kracht. 



‘Welkom in Europa, blijf hier tot ik doodga’, zong 
Joost Klein op het Eurosongfestival.

Joost mocht ook weer terug naar Zweden. Hij 
moest zich melden in Malmö, waar hij voor de 
rechtbank moest verschijnen. Toen ik dit schreef 
moest dat allemaal nog gebeuren.

Is die Joost Klein een misdadiger ofzo? Nee, 
Joost Klein is een moderne performer met 
miljoenen streams op social media, Youtube en 
bedenker van mooie acts, waarmee hij veel 
harten heeft gestolen van vooral jeugdige fans 
in heel Europa. Ik als boomer kende hem niet of 
nauwelijks, maar mijn dochter van 21 kende 
hem zeker al en was destijds ook aangenaam 
verrast dat hij Nederland zou gaan 
vertegenwoordigen op het Songfestival van 
2024.

Joost deed het fantastisch met een liedje over 
een weeskind dat door Europa reist om zichzelf 
te vinden en zijn verhaal te vertellen. Hij kreeg 
het publiek op de banken en behaalde op zijn 
gemak de finale van het pompeuze festival. 

Al snel gonsde het van de geruchten. Joost zou 
een dreigende beweging hebben gemaakt naar 
een cameravrouw die hem backstage filmde 
direct na zijn optreden in de halve finale. Joost 
had al diverse keren aangegeven dat hij op dat 
moment niet gefilmd wilde worden, maar de 
cameravrouw hield zich aan haar opdracht en 
filmde door, waarop Joost heeft gereageerd.

Had Joost niet moeten reageren? Had de 
cameravrouw meer respect moeten hebben 
voor een artiest die net een optreden heeft 
gehad voor 162 miljoen mensen, die vol met 
adrenaline zit? Ik zou zeggen: drink er samen 
een glaasje priklimonade op, maak excuses naar 
elkaar en ga vooral door met filmen en zingen. 
De cameravrouw dacht hier anders over en 
deed aangifte.

De organisator van het festival, de European 
Broadcasting Union (EBU), dacht hier ook 
anders over en besloot om Joost Klein te 
diskwalificeren. Heel Europa in rep en roer. Was 
het dan zo erg wat Joost gedaan had? Heeft hij 

echt geslagen? Die vrouw had toch gefilmd, 
waarom worden de beelden niet gedeeld? Feit 
is dat de EBU ervoor zorgde dat een potentiële 
winnaar niet mee kon doen aan de finale, want 
de kans dat Joost Klein zou winnen was 
absoluut aanwezig.

Al snel deed de Zweedse politie onderzoek 
waarover echter geen mededelingen werden 
gedaan. De Zweedse rechtbank mag nu 
bepalen of Joost Klein zich schuldig aan iets 
heeft gemaakt. Ik ben erg benieuwd hoe netjes 
het Zweedse OM is. Als Joost Klein wordt 
vrijgesproken, dan zullen er claims gaan volgen 
richting de EBU. AvroTros zal wat geld terug 
willen hebben en wellicht wil Joost zelf als 
beoogd winnaar ook nog wat 
genoegdoening ontvangen.

Inmiddels wordt de EBU verguisd en 
werd baas Martin Österdahl 
uitgefloten. Terwijl de populariteit 
van de EBU naar een dieptepunt 
zakte, werd de populariteit van Joost 
Klein alleen maar groter. Inmiddels is 
zijn nummer Euopapa in 21 Europese 
landen een hit en wereldwijd doet het 
nummer het ook goed. Het staat zelfs op 
nummer 31 van de meest afgespeelde 
nummers in de wereld op 
Spotify. Dit is zelfs stukken 
beter dan het winnende 
lied van Zwitserland. 

We zullen de uitspraak 
van de Zweedse 
rechter met grote 
aandacht volgen, 
maar één ding is 
zeker: het publiek 
heeft 
gesproken. 
Joost Klein is 
meer dan 
welkom in 
Europa!

Dick Nootenboom

“Welkom in Europa?”

Sliedrecht | Barendrecht | info@hoekenblok.nl | hoekenblok.nl
Rust en ruimte om te ondernemen

Een 
bedrijf 
overnemen ...

... dat is niet niks.

Klanten, kennis, ervaring. Er zitten een hoop 
voordelen aan het kopen van een bestaand bedrijf. 
Het uiteindelijke succes van de overname valt of staat 
echter met de juiste voorbereiding. 
Welk bedrijf past bij jou? Gaat de overname geleidelijk 
of in één keer? Neem je de bestaande arbeids-
overeenkomsten over? Welke contracten stel je op? 
En hoe kun je die koop nu precies het beste fi nancieren?
Jij hebt vast veel vragen, wij hebben de antwoorden.

Neem vrijblijvend contact op met de specialisten van 
Hoek en Blok Corporate Finance.

Neem vrijblijvend contact op met de specialisten van ons team Corporate Finance.
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Van der Heiden Systems 
bouwt nieuw

Van der Heiden Systems, mede 
voortgekomen uit het Barendrechtse 
zonweringsbedrijf Van der Heiden, 
richt zich samen met zusterbedrijven 
BG Door International en Belfort 
Projectzonwering op het produceren, 
leveren en monteren van gasdichte 
deuren en inrichting voor onder meer 
opslag- en rijpkamers voor tropisch 
fruit. Het bedrijf is al meer dan dertig 
jaar internationaal actief in de AGF-
sector. Verschillende bedrijven op 
Nieuw Reijerwaard zijn er dan ook al 
jaren klant. 

Door de verhuizing van het Zuideinde 
in Barendrecht naar Nieuw 
Reijerwaard geniet van der Heiden 
Systems straks van een optimale 
ligging. Technisch directeur Leon 
Hooghart verheugt zich op de nieuwe 
locatie: ‘’Op deze manier kunnen wij 
onze klanten in de regio nog beter 
ondersteunen.’’

Ook Gert-Jan Metselaar, directeur van 
de Gemeenschappelijke Regeling 
Nieuw Reijerwaard, is blij met de 
komst: ‘’Van der Heiden Systems is een 
uitstekende aanvulling voor Nieuw 
Reijerwaard, dat zo een steeds 
veelzijdiger gebied wordt.’’ Na het 
slaan van de eerste paal overhandigde 
hij als welkomstcadeau een cheque 
voor een luchtfoto, die gemaakt wordt 
als de nieuwbouw voltooid is.

De nieuwe ruimte aan de Laurierweg 
zal bestaan uit een productiehal van 
ruim 3.000 vierkante meter en ruim 
1.100 vierkante meter kantoorruimte. In 
het aardgasloze gebouw is veel 
aandacht voor duurzaamheid. Zo 
wordt het dak volgelegd met 
zonnepanelen. De oplevering staat 
gepland voor eind 2024, waarna Van 
der Heiden het nieuwe pand in januari 
2025 in gebruik hoopt te nemen.

Op vrijdag 26 april is tijdens een feestelijke bijeenkomst de eerste paal 

geslagen van de nieuwe vestiging van van der Heiden Systems. Op het 

vijf hectare grote terrein aan de Laurierweg op Nieuw Reijerwaard 

bouwen zij een moderne nieuwe productiehal en kantoorruimte.

Van Rietschoten Office Point - Bijdorp oost 38, 2992 LA, Barendrecht

Deens Design Meubilair
10 jaar garantie
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6 miljard
exportwaarde

230.000m2

bedrijfsoppervlak

100
AGF-bedrijven

Groei met ons mee  /  Vacatures bij 89 bedrijven  /  Opleidingen en mogelijkheden voor onderzoek

4.000 professionals 
en 100 studenten


